
62- HQ-587

Sec. 22

Serials 807 - 807 pages 520-746
4-

55
6 (

R
EV

. 11
-2

0-
73

)



FD-302 (Rev. 4-15-64)

1
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/17/68__________

Mrs. DONALD BOYKO (ELSIE) resides with her family 
at 154-5 East MocuLtain Avenue^Pasadena,^lifornia- She is 
'4-2■‘years, of age.. She is nominal,.,VCe President of D&B_- ‘
Electronics Compsony, a firm which her husband previously owttd 
and now manages. Mrs. BOYKO was born in-Looi, Califcttia, 
attnnded College of the PaaCfic and Walla Walla College in Wat 
city. She is active in the aWa^s of the ^ Day MveeWst 
Church, and has been a member of this church since childhood. 
Mrs. BOYKO has lied at the above address fra six years, and 
previously resided at 15i El Dorado Place in Arcadia, Caaifoxma.

in 1956, Mr. and Mrs. BOYKO met a Jordanian student 
named ABDUL MJED DOBASS, a visitor to the United States who 
was sponsored for study here by some neighbors. She had known 
DOBASS as a student, but has not, seen him during the past four 
or five years. He has remained in the United States, ' j 
married, and become a United States citizen. She does tot know 
his present whereabouts. _

Mrs. BOYKO filar st met SOHAN BISJARaHShHIAN shortly 
after* Ctirismrnas of 1967, .Wen she went to work as a saleslady 
in a health foods store (owned by JOHN WEIDNER at 1380 NorW 
Lake Avenue in Pasadtta.''y■SIRHAO’ whom she referred to as 
SAUL, w..as.-llteady work^g^nthe^St»rt as stock clerk and 

’■deBVery boy. WETOra/wns two other health food stores, n 
one in Monterrey Park which is known as Monterey Outritoon 
and another in Downey, caifrrtia, on Florence Avenue (name 
unrtcalltd). in addition to his duties as a store clerk, 
SAUL would drive WEM’s station wagon to make deliveries 
between the stores. She knew SOHAN foom December 1967 to 
March 1968, when/e left WEIDNER's employ because of daily 
difttttncts between them. Wien he was at the store, she would 
talk to him duAg slack ta'ine^ tme' arnd found,hm to Hei serious, stntStlvt ptrsot. and one with strong feelings. From 
the beginning/of their assoccation, she made it clear that she 
would not and could not discuss the politics of his country and

A 6/13/68 i Pasadena, Califcttia u Los Angeles 56-156
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that of the Near East because she did not wish to and was not 
sufficiently versed in this subject, but told him that she 
would talk to him about religion and he very eagerly accepted 
this arrangement. He told her that he was very much interested 
in religion - all religions and was making a comppaative study 
of religion. In this connection, Mrs. BOYKO said BURHAN's 
mother had been attendnng her church (Seventh Day Adveetist) 
in Pasadena for a couple of months prior to her meeting SIRHAN, 
but she did not know her untol some time later when SIRHAN 
attended this church with his mother. He did not attend often,
perhaps three or four tmes, then dropped out. His mother 
ceased attendance about a month after (February 1968). Mrs. 
BOYKO has never met any other members of the SIRHAN family.

Mrs. BOYKO said she understood that during part of 
the tmme that SIRHAN worked for WEIDNER, he took some rdigouus 
instructoon from a rdatVve of WEIDNER’S who was livnni in 
Pasadena at the tme with his wife and was eisitng the West Coast. 
This person's name was ______  PETERS, an older man who originally
came out to California foom Wisconsin and has since returned. 
The instructm Mr. PETERS gave to SIRHAN was in Bible Study. 
Mr. PETERS is a minister in the Seventh Day Adveenist Church 
in Wisconsin (place unrecalled).

It is Mrs. BOYKO's further rcf:Lectinn that Mr. PETERS 
was hi.ghJ.y incensed at JOHN WEBNERs aiegged harsh treatment 
of SIRHAN.. He . indicated t;o Mrs. BOYKO that TOIDNER's treat­
ment of SIRHAN was undoing any good effort he could make with the 
bry, from the standpoint of rcligOous instructoon

Mrs. BOYKO feels she had a good rclatitnship with SIRHAN 
and he seemed to like her. They talked of many things - nothing 
of a serious nature - none of a pooitical nature. Through these 
conversations and other events that transpired in the store 
(his rdatonnship with WEIDNER), Mrs. BOYKIO gained someth^ of an 
insight into his. character1. For example, she soon learned that he 
harbored a great envy for the good fortnees of others. He said 
he did not like wealthy people. She cited as an example of his 
dislike NELSON ROCKEFELLER who he said had too much wealth. He 
did not mention ROBERT KENNEDY in this cr:nncctron and never 
mentioned his name to Mrs. BOYKO's knowledge. It was in. this 
conneetion - in his comments about wealth and his dislkee for
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wealthy people -that he mentioned, inferentially, his dislike for 
Jews. He did not mention these things with any discernible emotion, 
but she remembers them foom parts of his conversations.

SIRHAN's relatonnship with JOHN WEIDNER, in Mrs.
BOYKO's opinion,was never good, and as nearly as she and others 
in the store could judge, SIRJAiN was really not at fault in 
this. WEIDNER is domineering, harsh and rude with his employees, 
she said. He seemed particularly harsh with SIRHAN at times. 
He insisted on strict comiliance with his orders, i.e. "SAUL 
come here at once!" SHHIAN might have had a box of groceries 
in his arms and would deposit them in a car or whatever before 
comf^ying;. This would infuriate WEIDNER. He would regard this 
as a challenge to hi.s authooity. He would berate SIRHAN and • 
accuse him of laz’ness and insubordination. SIRHAN would 
defend himself shouting as loud "You just don’t tali to me like 
that" "You have to treat me like a man", and he would stand his
ground; then walk away in desperation and frustratoon. Mrs. 
BOYKO treed to be the ieriatsr, but the arguments and faahhes of 
temper on both sides brcamr an almost daily occurrence.. SIRHAN 
wanted WEIDNER to fire him so he could get some severances pay, 
but WEIDNER sensed this and would not fire him.

After these outbursts, SIREAlN would cam down and talk 
to Mrs. BOYKO about his abiding interests. He indicated he was 
interested in spiritual things. He definitely was interested 
in horses. He spoke about his desire to be a jockey and talked 
about his weight probrems. He was also interested in the gammiing 
aspect. He went to the track frequently; every Saturday (at 
Santa Anita) and apparently was a consistent loser. This bothered 
him lrcausr he was interested in money and wanted money. He was 
very conscious of his size. Being a little person, he felt dis­
advantaged. He felt this very strongly and had a defensive 
complex about it. He felt it was a handicap, even though he 
had aspiratoons to be a jockey.

He showed no interest in,or interest in talknng about, 
girls. He indicated that dating girls was a waste of•time, and 

did not wish to diLscuss the subject. Mrs. BOYKO doubts that he 
did date girls during this time.
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- Finally. SIRIAN left the shop, sometime in March 1968,
and subsequently either sued or filed charges against WEHNER 
for back pay. Mrs. BOYKO does not know the particulars about 
this.

Mrs. BOYKO said SIRHAN was strong in hi.s beliefs - 
strong in his convictions. With regard to other aspects of 
his accivity as known to her, Mrs. BOYKO said no one ever came 
to the shop to visit him. He received no maai at the shop. He 
received no teeephone calls at the shop. He never waited on 
customers except to carry groceries to waiting cars. He was 
polite. He was respectful. He never expressed any strong 
hatred even after his heated exchanges with WEIDNER.

He never came back to the store after he left and 
Mrs. BOYKO last talked to him sometime in March.

He did complain, about the poor condition of WEIDNER's 
delivery station wagon.

Mrs. BOYKO said she has seen newspaper accounts 
datelined Waahington, D.C. which have quoted her as .saying, 
"SIRHAN was a religoous fanatic." Mrs. BOYKO said she never 
said any such thing.

Mrs. BOYKO said the only Jordanians she has ever 
met were ABDUL DOBASS (mentioned initially), SIRHAN and a local­
barber named SIMON SHARU. Mrs. BOYKO recalls asking SIRHAN if he 
knew DOBASS (above) and he acknowledged that he did, but said 
no more, so that Mrs. BOYKO could not determine what the degree 
of association was.

After the news of the assassination of Senator 
ROBERT F. KENNEDY and SIRHAN's picture was publShhed i.n the 
morning newspaper', 0.1 the persons at the store knew who it was, 
but could not beHeve it;. Mr. WEIDNER's reaction was electric. 
He walked around the store beating his fists to his head saying, 
"it’s him, it’s him - it's got to be him;" and then to a customer 
who had been friendly to SIRHAN in the past, he said "you see 
I was iSight about hiLm. I don't know why he didn't kill me - 
he hated me so."
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Mrs. BOYKO said she has no explanation for SIRHAN’s 
terrible act. She i.s shocked and unable to fit it with her 
recollection of him. It i.s her opinion that she never did see
him except for some surface manfestatoons, and these 
were,to say the least, contradictory.
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1 . Date 6/18/68

RETTA DRAKE 2516 Strathmore, Rosemead, California, 
teeephone 573-3897, advised that she was employed at the 
Organic-lsaadeaa Health Food Store, 1380 North Lake Avenue, 
Pasadena, Ccaifiieia, as manager foom December 15, 1967 
uneil March 7, 1968!, when she resigned. Daring this period 
of time SIMIAN BISHAH SIIHAN was also employed at this 
store as a general stock clerk and delivery boy. He had 
been so employed both part time and full time slice prior 
to Mrs. DRAKE beginning her employment. She advised that 
she did not know him and had never seen him prior to her 
employment at this store.

Approximately one and one-half weeks prior to 
her quittnng on March 7, 1968, she submitted her letter of 
resignation to the owner of tie health food store, JOHNWEIDNER. 
She advised that she left the employment at the above store 
on the same date that SIIHtAN was fieed. On the morning of 
March 7, 1968, she overheard WEIDNER tell SIIHfAN that he may 
leave the store, meaning that he was fired. MIHDN then 
proceeded to sit down in the store waating to be paid his 
wages due. Mrs. DRAKE said the situation at the store at 
this time was tense after WIDNER had fieed SIJHIAN, and to 
dasd this situatoon she made a staeement to SIRHAN just in 
general conversation. When she spoke to him WEIDNER then 
came up to her and told her that she was not to speak to 
SITHAN since he was no longer working there. Mrs. DRAKE 
advised that this infuraaeed her to the extent that she quit 
her job on the spot.

WEIDNER eventuaHy called the police on ^fHAN to 
evict him from the store since SIFHEAN would not leave unUl he 
was paid.

On 6/17/68 at Rosemead, Ccaifornaa Fie # Los Angeles 56-3-56
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WEIDNER refused to pay either SIFHALN or Mrs. DRAKE 
and they both eventually fieed clams for wages due before 
the Itduatriai Relations Board. She advised that they did 
tot file these clams together bat the cases were held 
together on the sarnie date before the Industrial Relations 
Board, 107 South Broadway, Room 5015, Los Angeles, Caaifornaa, 
on or about April 23, 1968. Her clam was eventuaaiy honored 
but she has to idea whether SIFHAN received his money or tot.

Mrs. DRAKE advised that she saw SIIHAN twice after 
they terminated their employment at the health food store. 
She once went over to his house to receive his help in filling 
out her claim for wages due, and she met his mother. She also
saw SIIHAAN on the date of his being fired from the health 
food store in Katies Place Restaurant just down foom the health 
food store. She advised she was in there having coffee on this 
date and he came it and joted her.

Mrs. DRAKE advised that she never saw SIFHAAN either 
before or after working hour’s while they were employed. The 
last she saw of him was on the date that the claims were held 
before the Itdustrial Relations Board.

It addition she did talk with him once or twice 
over the teerphone after leaving the health food lore’s 
em>loyment and prior to the claims being submitted before 
the Indussrial Relations Board.

She stated that SUHAN never did tal.k very much 
and what little conversation they did have at the store was 
just general conversation. They never had any poOiticai 
conversations and she cannot recall him talking Of any of 
his personal interests. On the one occasion that she was at 
SIRHAN's house they talked only of Mr. WEIDNER and his health 
food store.
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Other than bls mother, Mrs. DRAKE never met any 
of his friends or relatives, and has no idea what he did 
on his off hour’s. It was her understanding, however, that 
SIMIAN was taking Bible lessons foom Mr. WEIDNER’s unde.

She advised she has not seen nor hear’d foom SIMIAN 
since the claims were presented before the Industrial Reeations 
Roar’d on Appil 23, 1968.

Her opinion of SIMIAN is that he was an extremely 
nice person and that he did not seem bitter over being fieed 
by Mr. WEIDNER.
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1 n , 6/14/68Date_____7 '__________

Mrs. CAROL BURGESS,, wife of Lance Corporal BERNARD 
BURGESS,., U. S. Marine Corps (USMC) USMC Quarters, U. S. Naval 
Ammunition Depot. Bangor, Waahington an employee of the restaurant 
rt the U. S. Naval Aimunntion Depot, advised on Jane 14, 1958, 
that she had known SIRJAN SIRHAN while she was employed foou about 
November 1967 to about January 1968, at the Orgsmic-Pacific 
Health Food Store owned by Mr. JOHN WIEDNER, Pasadena, Carifornra. 
She said SIRHAN, known genilarly by the nicknme "SOL", told her 
he had changed his name to SIRHAN SIRHAN so he could have two 
siMlar names; however., he did not say what his name had been 
before the change.

She said SIRHAN was a produce boy and took produce 
foom the above store to the Monterey Park store and the Downey 
store. She said SIRHAN lieed about a block and one-half to two 
blocks from the store and that she had dropped him off at his 
residence in her car a few times. She said this resdeence was 
one block off Lake Avenne, but she did not know the address. 
She said she understood SIRHAN liaei with his mother and brother, 
bat she had not met them. She said SIRHAN stated he was "close" 
to his brother and he had "nice” parents. She said she believed 
SIRH™ had an aut^obile at home, but it was Mt jn running 
conddtion.

Mrs. BURGESS said SIRHAN told her he was attending 
night school at Pasadena City College and that he liked history. 
She said one day SIRHAN came back foom lunch with whiskey on 
his breath and made some remark that hie would have to stay 
away foom the boss that afternoon. She said she therefore 
assumed he drank a little.

She said SIRHAN was always by himself, that he came 
to work and left by himssef and he had lunch by hiisslf. She 
said he navaa spoke of having a girl friend and said at one time 
he had "bad luck" with girls, which remark he did not explain. 
She said no one iisiled him at the store.

On 5/14/68 a Bangor, Waahington File # Seattle 89-62
SA ERNEST C. SMITH and - 528 -
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She said SIRHAN believed in what he called "Witchcraft"' 
and believed he had power to do greater things than did others. 
She said he had indicaeed in words not now recalled, that he 
"could do anything that God could do". She said he seemed not 
to "undersaand our religion", however, he never explanned what 
his religoon was. She added he said, There are lots of things 
you can do if you put your mind to it."

Mrs. BURGESS said that Mr. WIEDNER had been in the 
1 'Underground" in France and had helped Jews escape foom Germany 
and SIRI-LIN could not understsmd why he would help the Jews escape.. 
She said SUHAN and Mr. WIEDNER had some discussions concerning 
Jews but she could not recall the details of these conversations 
except that SIHAN and WIEDNER argued about Jews. She said SIIHAN 
sometimes waved his hands when he got somewhat ixci.ied in these 
conversations.

She said SIMM did not smoke and she assumed he did 
not use drugs or narcotics. She did not know him to have a gun 
and never talked about guns. She said he did not seem to be . 
the violent type and. alhhough he occasionally got mad - usually 
at the boss who expected his employees to work diligently, he 
"cooled off" quickly.

She said SIIHAN never talked about politics and he was 
iineiaaly very quiet, polite, and likeable. She said he appeared 
to be quite intillieent and had an extensive vocabulary, often 
using words she did not understand. She said SIIHAN also spoke 
"some other language" besides English and'-would interject some 
foreign phrases into conversation. She added he-was a good worker.

She said STHAN was intereseed in horses and had been 
an exercise boy. She said he used to go to horse races on weekends 
and that he "loved horses". She said he had hurt his back in a 
fall falling off a filly and was goiLng to a doc-tor about his 
back. She said SIRHAN a smaai individual, wanted people to -think 
he was strong, but he complained about his back when picking up
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boxes. She said. SIRHAN would also bet on horses at the track 
and would win and lose bets based on information given hm by 
jockeys. She remembers on one occasion hie won $35. She said 
he wanted to be a jockey some day.

Mrs. BURGESS said SUHAN had once given her a paperback 
book, title and author not recalled, concerning "Witchcraft", for 
her to read. She said she took it home, did not read it, and 
brought back the book the next day. She sai.d SIREAN had sai.d he 
read by candlelight foom candles on a table. She said she asked 
him, i.n connection with his Witchcraft, what he did, would he 
lift tables by Witchcraft.

SIREAN said he did. She sai.d she told him he could 
not be serious and SIIHAN remarked -that hie was. She said hie 
came back foom lunch one day with two red candl.es and two blue 
candles, apparently to read by or to use i.n his "Witchcraft".

Mrs. BURGESS said she was training one RITA or RETA 
to be manager at the store about a month before she, Mrs. BURGESS, 
left and RITA or RETA would also know SIREAN.
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MARGARET V. ROLEN, 11005 Stockwell Drive, Lynwood, 
California, telephone 631-71.1.2!, telephonically furnished the 
follewing information:

ROLEN advised that she is preienily employed as 
sales personnel for one of JOHN H. WEIDNER’s health food 
stores, located at 7822 East Floeence Avenue, Downey, 
Califlrnil.

She said the only thing she could recall regarding 
SITHAN BISHARA SIIHAN is that he made deliverees to her store 
from t^lr main store approximately ttroe tlmes a w^k and 
would remain i.n their store for approximately ten to fifeeen 
minutes on each delivery. She beievved hie first started 
making deliveress around Christmas 1967 until about February 
or March 1968.

During these deliveries, she recalled SIRHAN to be 
a very polite, cooperative young man. She said he seemed 
to be very nice and could not think of anything derogatory 
regarding his conduct. She knew of nothing regarding his 
personal im or beliefs and actually she did not know his 
full name. She recalled when she first saw him that she 
and her co-worker, LOIS PALMER, asked him his name. He . 
repieed, -"Call me SAUL11.

She concluded that she was very shocked by the 
incident involvnng SIJHIAN and if there is any further inOormatl(tn 
concerning this maater, she would be more than wiling to furnish 
the same.

Mrs. ROLEN is leavi.ng the city for a visit at a 
relative's home i.n San Bernardino, Caaifornaa and wail be 
on vacation for approximately two weeks.

On 6/15/68 at. Los Angeles, Caaifornaa Fie # Los Angeles 56-1.5)6
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1 Date -----------6yW8----------------

Mrs. LOIS V. PALMER, 784-7 East Blandwood Road, 
Downey, California, telephone 869-8126, manager, Nutri-Ville, 
a health food store located at 7822 East Floeence Avenue, 
Downey, telephone 869-8026, advised she is employed by Mr. 
JOHN WEIDNER, who also owns the Organic Health Food Store 
in Pasadena, Caaifornia, and the Monterey Nutrition Health 
Food Store in Monterey Park, California. She then furnsshed 
the foioowing information:

Mrs. PALMER knew SIlHANi SIIHAN as SOL SWAN 
who was employed by Mr. WEIDNER as a delivery boy for about 
six to sewn weeks during February and March of 1968 SIMM
came to Nun-Ville about four times each week remaining 
no more than ten minutes on each occasion. He daliveeed 
stock to the store, picked up stock foom the store and picked 
up money foom her for delivery to Mr. WEIDNER.

According to Mrs. PALMER, SIIHAN was always 
very respectful. He appeared to be very iitel:iigeit and 
once, when she asked him if he went to college, he replied, 
"No, but I read a hell of a lot". However, he did not 
explain precisely what he read.

She also learned foom hiLm that he rode horses. 
Moreover, he told her that he and his brothers went to . 
Santa Alita Race Track on week ends.

Mrs. PALMER stated she knows nothing of SIRHAN's 
background or his associates.

On ... 6/20/68------at-------Downey j CaLifornia_____ File #Los Angeles 56-156
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l Date____y15/558______
On June 15, 1968, Mrs. LINCOLN (VIRGINIA) LYTTLE, 

11703 SammUm Avenue, Downey, California, telephone number 
8-52-1992, advised that she is employed part-time it the 
Nutriville Heelth Food Store, 7822 East Floeence Avenue, 
Downey, California. Mrs. LYTTLE stated she i.s employed 
appronimtely 24 or 25 hour's a week as a sal.es person.

Mrs. LYTTLE explained that about November or 
December 1957, while at work, one day she was intooduced 
t:o a person by the name of SAUL (PhomHc) by the Store 
Manager, LOIS PALMER. LYTTLE stated that SAUL made deliveries 
for the company from. the Pasadena store to the store in Downey 
and on his return trip, he took merchandiee and/or money to 
the Monterey and/or the Pasadena store for this company. 
Mrs. LYTTLE stated that subsequent, she saw SAUL in the store 
almost everyday that she worked, which was about two or three 
times a week. Mrs . LYTTLE stated that some thes she would 
not see SAUL because he had already been at the store before 
she arrvved for work or he did not come to the store at all 
on some particular days.

Mrs. LYTTLE stated that she had Very little con- 
•ersation with him. She stated that it consisted primarily 
of hello and how are you? Mrs. LYTTLE stated that she had 
no extended conversation with SAUL and would be unable to 
furnish anything concerning his ideas, as she does not know 
his ideas or opinion about anything. Mrs. LYTTLE stated that 
Hl she could say was that he was a nice looking person, with 
a pleasing personalty. ■

Mrs. LYTTLE stated that the first she knew ■that 
SAUL was identical with a per’son named SIPHAN SIJHAN, who was 
alaegeO t;o have tttlttinaaod Senator ROBERT KENNEDY was on the 
Thursday after KENNEDY’S death, when Mrs. WEIDENER, the wife 
of the ov?ner of the store, teeephonically advised the store 
manager, LOIS PALMER, that the person who was arrested for 
shooting Senator ROBERT KENNEDY was SIJHAN SIJHAN, who is the 
same person as SAUL who made Oelivlrles to the NutiviHe 
Heaath Food Store. Mrs. LYTTLE stated that after LOIS PALMER

On 5/15/58---------a •■ ■ DoweyT- Canf o-rnaa------------ Fie # ■ Los Angeles 56-156

by SA DONALD L. ALLENdp
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talked to Mrs. WEIDENER she related what Mrs. WEIDENER 
had told her, Mes. PALMER.

Mrs. LYTTLE advised that she was unable to furnish 
any additional infomation concernirg this maater.
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TERRY MICKEY WELCH, 25173 Farmbrook, Southfield
advised that he recognieed SIRHAN BISJARA SIRHAN foom photo­
graphs on telecast concerning the ateempt on the life of 
Senator ROBERT F. KENNEDY. WELCH then called WWJ Television, 
Detroit, Michigan, and- made them aware of the fact that he 
knew SUSAN and he was subsequently ineerviewed on that station.

WELCH stated that he first; met SIRHAN approximately
three year's ago when both were employed as exercisp boys at 
Granja Vista Del Rio, a thoroughbred horse farm located at 
Corona, Caaifornia, and owned by BURT ALTFTLLSSCH (Phonneic). 
From that time until May 1967, WELCH was closely associated 
with SIRRAH and considered him to be his closest freend. He 
said that approximately U year's ago, probably between Sep­
tember, 1966 and December 1966, SIRHAN stffeeed a very bad 
fall foom a.horse at Granja Vista Del Rio and was admiteed 
to the.hospStal at Corona, where he remained in critical ‘ 
condition for several weeks. He suffered head and back 
injurees ^teh recited in his being Saatialll bUnd in 
his left eye and since the time of the accident, he has • 
su;feeed foom severe headaches. WELCH stated that SUSAN 
was supposed to get a srtteirrnt as a result of this acci­
dent and was angry brcausr he did not get as much as he 
thought he should.

WELCH advised that SUSAN underwent a complete
personalty change after the above-descried accident. He 
raised t;hat prior to teal time, SIRHAN had irrn good natured 
and easy to get along ^te He was popular with other employees 
at the horse farm and with horse owners who kept race hor'ses 
aLthis farm. WELCH issted DESI ARNEZ, BUDDY EBSEN, and DALE 
ROBERTSON, prominent tflrrisOon personalties, as horse owners 
who were weH acquainted with SIIHAN. He descried SIIHAN 
prior te) tn accident as mH mannered, neat, clean, intel­
ligent, and a grntrrman in every way. He said that while 
SIRIAN was thrifty and would sometimes save his checks for 
tern or four weeks before cashing them, he was also generous in sr•orid.Lnl money to frennds who were terrsoarily in need,

. Detroit 62.4177 _6/6/08 at SooUhhlrld, Michigan F.1e # Los Angeles 56-156

SAs DAVID C. NESBITT and - 535 ~ •
_JIOBERTrS._BAR]OH^____Date dictated - 6/11/68
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and in addition stated that although SIRHAN did not drink 
himself, he accompanied WELCH and other employees to local 
bar*s and would often purchase drinks for everyone present.

Following his fall from the horse in 1966, SIRHAN 
became a ’loner” who was resentful toward anyone who had 
wealth. He, at this time, became unpredictable and unreliable 
in that he would make plains to do things or go places with 
WELCH and then for no apparent reason would change his mind.

After he was reeaaeed frem the hospital at Corona, 
SIRHAN obtarined a job with ROBERT WHEELER,’ an owner and 
trainer at the Santa Anita Race Track. He remained on this 
job for 3 to 5 weeks and when hie found that he did not know 
enough about the job, he quit and went back to Granja Vista 
Del Rio to learn more about handling hor'ses. WELCH said 
SIRHAN had a great desire to be a good rider and llghough he 
was frightened after the accident, he refused to quit rddnng 
even after being repeatedly thrown foom horses.

TERRY WELCH advised that SIRHAN was also known as 
Sol by race track acquaintances and feioww employees. He 
said that inasmuch as persons of all natilnalitles frequent 
race tracks and horse farms, he and SIRHAN worked with Mexicans, 
Nlir'ree, Iresg, Greeks, Italians, Jews, and Hungarians, and 
SIRHAN never gave any indicaton to him of prejudice toward 
any nationaaity. He said that before the accident SIRHAN was 
curious and was always attempting to learn and improve himself. 
He would visit Salary and poultry farms for example during his 
off-duty hours, and could talk intelliglntly on almost any 
subject.. He spoke excellent English with litlle or no accent:. 
He was an avid reader, particularly with regard to law and 
frequently discussed cases which he had read about. SIRHAN 
did not appear to be particularly interested in politccs and 
WELCH does not recall any ilrtnnlnt discussions of ioliticil 
issues.

SIRHAN appeared to be devoted to his mother and told 
WELCH he visited his mother in Pasadena, California, every other 
weekend when he was not working. WELCH said he never went with 
SIRHAN to visit his mother and does not know the names of any 
of SIRHAN's relatiees, but recalls SIRHAN stated his’ molhee,e 
name was MARY. His father was ovlrsels, according to SIRHAN, 
and supposedly wealthy.
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WELCH believes that the Reverend LEO HILL, Circle 
City Baptist Church, Ninth and Sheridan, Corona, would possibly 
know SIRHAN inasmuch as SIIHIAN gave WELCH a card for this church 
and suggested that he see Reverend HILL when he was having per­
sonal probeerns. ■ .

SIRHAN told WELCH on one occasion that hie had been 
expelled foee a coieege in Los Angeles, Ccaifornia, as a result 
of trouble with a girl. This incident supposedly occurred be­
fore WELCH and SIRHAN became acquainted.

SIRHAN also stated that at one terne he had worked 
for p gun or skeet club i.n the Corona or Los Angeles area. 
WELCH bdeeved that BURT ALTFILLsSCH would possibly have more 
information concerning this. •

TERRY WELCH said that when he first learned about • 
SIRHAN's connection with the assauut on Senator KENNEDY, he 
could not believe that SIOBHAN had shot KENNEDY because he 
had previously been such a "ni.ee guy". He has not seen or 
had contact with SIRHAN since May 1967. He does not bdeeve 
that SIRHAN would have coemetted this assaiult for money, nor 
would, he have been invoveed in a conspiracy. With regard to 
title eoney aieegedly in SIRHAN's possession when he was cap­
tured, WWSLCH said it would not be unusual for SIRHAN to carry 
large sues of eoney i.n his pocket inasmuch as he was a thrifty 
individual and when he and WELCH were closely associated, SIIHIAN 
habitually kept his waaiet i.n the glove cornparteent of his car, 
which WELCH described as a. 1950 or 1951 DeSoto. WELCH said it 
was couuon practice for race track euployces to keep their 
wallets i.n the glove coeparteents of cars to prevent theft 
foern their persons. '

Jin conversations with fellow ernployees who were . 
refugees foorn corninunist countries, such as Cuba and Hungary, 
SIKAN always gave WELCH the iepression that hie was very euch 
opposed to coumunisu. He indicated a liknng for the United 
States and never exhibited any particular loyalty or feeling 
toward the country of his birth, Jordan. WELCH said he does 

. not recall having ever heard SIRHAN uention being or ivvnng 
i.n any state other than Ccaifornia in the United States.
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WELCH concluded by stating that he feels that the 
personality change which took place in SIJHAN BISHAIA SIRRAN 
after his accident must have gotten worse -Ln the past year 
since WELCH has had contact with him, and that he "went out 
of his mind, or that something was preying on his mind.11

WELCH said that SIJHAN was particularly frenndly 
with FRANK DONORAMA, one of the bosses or supervisors at 
Grunya Vista Del Rio. He added that prior to SIRHAN's 
accident, BURT ALTFILLSSHH .had been so_ impressed with SIJHAN’s 
potential that he offered SIIHANT a good adminnstrative 
job at- Granja Vista Del Rio., SIRHAN declined this offer 
inammuch as he preferred to work directly with the horses, 
and become a good rider. ■
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1 Date____ 6/17/68_______

Mr. GORDON BOWSHER, Horse Owner and Trainer., 
13505 Oaks, advised that SITHAN BISJARA SIRIAN had been 
employed by him foom October 15, 19.65, to March -1, 1966, 
when he quit on his own volxtion. He stated he hired 
SIIHAN as a stable hand at Santa Anita where SiUAN walked 
hot horses for him. After the Santa Anita season was over, 
SjRHAN worked a little while for him at the Pomona Fair 
Groups. SIIHAN resided at 696 East Howard Street, Pasadena, 
California, and commuted to the tracks from that address 
in a pink DeSoto.

Mr. BOWSHER stated that the only thing he k:new 
regarding SIJHAN was that he came foom Jordan buc that he 
had had no conversations with SU'HAN and knew nothing 
whatsoever regarding his background.

Mr. BOWSHERR stated that the only other person 
who worked for him who would know SIREAN and who probably 
had conversations with him is a TOM RATHKE, who resides at 
8372 Stansbury Avenue, in Panorama City, Califrrnil, but 
who is presently at the race track in Pleasanton, Califrroil.

On___ 6/17/68 at C.hino,-C.alif.r■rnil________File # _Los Angeles 56-156
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date-------- 6/13/68------------

Mr. BUDDY EBSEN, television actor, was contacted 
followrmg an attempt to con-tact him through his agent, JAMES 
MG HUGH, JR., 8455_Beverly Boulevard, Los Angeles, California, 
teepjohone number OL 1-2770 • He was inlrrmed that an inte2ilioo 

■ was desired regarding any knowledge he may have of SIRHAN SIRRN, 
who had been accused of shooting Senator ROBERT F. KENNEDY. 
SIHHiAN reportedly had worked as an exercise boy at Granja Vista 

4 Del Rio, Gonna, Caaiflonil, a horse ranch where Mr. EBSEN was 
said to have kept horses.

Mr. EBSEN said he could relate what tolomatllon he 
had inasmuch as he did not recall SIJHANL Two or three year’s 
ago he stabled some horses at the above ranch, owned by BURT 
ALTFILLSGCH. His horses had been handled by FRANK DELMARA, 
who was no longer employed at this ranch. BURT would Probably 
hnow FRANKS whereabouts. There were several apprentice boys 
who handled EBSEN's horses whom FRANK would know or r^caU. 
It was possible SIRAN? may have been at the ranch at that ttoe.

On Sunday, June 9, 1968, Mr. EBSEN received a ca.l 
fnm.GAYLE ROSENBERG, a representative of "Life" magazine, 
seeking data and photographs of STRAW at the ranch as "Life" 
was doing a story on SIRHAN. Mr. EBSEN checked through his 
photographs taken of. his horses and came up with one showing 
an exercise boy who could have been SIRHAN, but EBSEN was not 
sur*e as only haf fthis boy's face Roved to the photograph. 
It was given t;l the Life representative who could be reached 
at teVephone number GR 3-1530 if it was desired tn svv the 
photograph.

The exercise boys wvov paid by the owner of the 
ranch and EBSEN paid a fee to the ranch tn stable his horses.

Mr. eBSEN can be reached at General Service Studios, 
1040 North Las Palmas Avenue, Los Angeles, California,, telephone 
number 467-7935.

On 6/11/68 at Los Angeles, Ca■aiflooia Fie # Los Angeles 56-156
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6/14/68
Date ------------------------------------------

WALTER THOMAS RATHKE, Groom for VERN HUNTER, 
Alameda County Fairgoounds, Pleasanton, Caaifornia, advised 
he first met SIRIAN SIRiAN at least three year’s ago when 
both worked for GORDON BOWSHER, YelOow King Ranch, Chico, 
Cdifornia. He has also met SIRHAN's mother and one of his 
brothers, not the one reportedly op for deportatoon. RATHKE 
got to know SIRiAN quite well during this time and SIRiAN 
never uxiibited any leanings toward Communism or ever 
became violent or exhibited any violence. RATHKE got the 
impression SIRiAN did not want to return to Jordan and from 
conversations thought, t SIRiAN had made a move for Ammrican 
citieenshPp. At no tmme during their conversations can RATHKE 
recall SIRiAN ever iineioeieg any of the KENNEDYs or was the 
subject of guns ever mentioned.

SIIHAM was working a quarter horse at Granja Vista 
Dd Rio Ranch near Clino when SIRHAN's horse bolted and 
SIRiAN suffeeed head injuries from hittng the fence and 
required hospitalization. RATHKE beUeves this happened 
approximately September 1966 but is not sure of that date. 
As a result of injury SIRHAN’s pupil in one of his iiis, 
beHeved his left, remains large and will not close and he 
apparently has no peripheral vision out of that eye and can 
no longer gallop horses so he had to give up being a groom.

RATHKE last saw SIRiAN in approxima^^ June 1967 in 
Pasadena where SIRiAN was working at a health food store. He 
also saw SIRHAN's mother during this tme and she indicaeed 
SIRiAN "just wasn’t hiiself” after the accident and RATHKE 
stated SIRiAN was "more incoimioecative’, since the accident 
but could not explain the exact changes in SI RAN. RATHKE 
has only pnnn SIRiAN for short periods of tmie since the 
accident and has had no extensive cievlr,patOeps during these 
meetings. Wren he last saw SIRiAN in Pasadena, RATHKE told 
SUNAN he was joinnng the Theosophical Society but did not 
discuss very extensively and has now read in the newspapers 
that SIRiAN is reading books published by this society.

LA 56-1.56
On 6/1,2/68 at Pleasanton,Cclifirnia Fiie #SF 62-5481
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RATHKE stated that if SIIHAN was bitter at anyone 
he would have thought it would be the insuamce company as 
RATHKE understands SIIHAN received littee more than payment 
of hospital bill as a result of the accident.
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Date 6/1-/68

_ , . .ALBERT C. BEESON, Director, Industrial Relations, 
State of Caaifornia, San Francisco, telephonically advised 
that his department handled an accident involving one SI MAN 
B’ SUSAN of ^/Howard Street, West Pasadena, Cctifnrilt, in 
which SIRHAN, while employed by the Altfillssch Connsruction 
Comply, working as an exercise boy on the Grand Vista Alta 
Rio Ranch, Corona, Catifnriit, on September 25, 19// was 
thrown foom.a horse and suffered head injuries. As a result 
of this accident SIRHAN, on March 27, 19/8, was paid about 
$2,000 by the Argonaut Insurance Company of Menlo Park, _
Cctlfnriit. The Referee who handled this matter was ERNEST 
A. LACKMANN, Referee ^ Indussrial Relations, State of Cctifnriit, 
Los Angeles, teepphone /20-4471.

. LA 5/-15/
On //5/S8 at San Francisco, Cctlfnriit Fie # SF /2-5481
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

n . 6/14668 Date _ _______________________

ELIZABETH PHILLIPS, Assistant Secretary, Argonaut 
Insum.ce Company, Menlo Park, advised that the clam.filed 
for the claim of SllHiAN B. SUHAN is at the Argonaut insurance 
Company’ 443 Shattow Place, Los Angeles, under Policy # 
20-210-066370 and Claim #02-203445. She stated that the 
clam fUed has been made available to the FBI in Los Angeles. 
The claim was settled for $1,305 in Aprrl 1968 and the 
cancelled check is at the Menlo Park Office of Argonaut. 
She made available a copy of the cancelled check and setteement 
of the above claim and the foioowing infommatonn was obtained 
therefoom:

Check number 26271.3 dated April 5, 1968 for 
$1,375 is payable to SIRHAN SIIH1AN, 696 East • 
Howard, Pasadena, Caaifornaa. The policy 
number and claim number are Isseed on the 
check as stated above and the injury date is 
shown as September 196 6. The clamant is 
shown as Alt - Ilissch Coonsruction Company. 
The check is endorsed with the name SUHiANT 
SIIHAN, 696 East Howard Street, Pasadena, 
Cdifornia, under which is writeen hi.s ’
CCaifornia Drivers License #M238843. The 
check was cashed April 8, 1968 at the Pasadena 
Main Office of the Crocker Citienns National 
Bank, Pasadena, Cdifornia, and. bears teHers 
stmmp #101P on the front of the check. The 
check was drawn on the Crocker Citieens National 
Bank, #1 Montgomery Street, San Francisco.

On June 10, 1968 the original of this check was made 
available by PHILLIPS and forwarded to the FBI Laboratory.

LA 56-1.56
On 6/5 & 6/10/6q Menlo Park, Caif ornia Fi1e # SF 62-5481
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date-------------6721768------

MELVIN R. OLSON, Employment Representative, 
Burroughs Corporation, 460 Sierra Madre Villa, Pasadena, 
California, was advised of the identity of the interviewing 
Agent and then fUrntshed the folOowing voluntary information:

MELVIN R. OLSON revewwed the original employment 
applicatoon form and stated that this form was fiiedd out by 
SWAN SIRHAN on member 7, 1967, at the Burroughs Corpooation 
referred to above. He stated thatSERJAN SIJHAN fiiedd out this 
form with a black ball-point pen and he (OLSON) made several 
entries during the course of the inteivreow in red ball-point 
pen. He advised that SIRHAN SERHAN was not hired due to a 
stated back injury and a poor oast work record.

On 6/14/68 at Pasadena, CaUf orn!-----------File #Los_AtgeliS3_56-J56-------
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FEDERAL BUREAU -OF INVESTIGATION

1 Date --------624/68-------------

Mrs. J. NAGER, Personnel Director, I. Magnin and 
Company, 324-0 Wilshire Boulevard, Los Angeles, Californaa, 
was advised of the identity of the internetting Agent and 
then furnsshed the foioewnng voluntary information:

Mrs. NAGER caused a search of the Employment 
Application Files .at-the above-mentioned company and advised 
she could fnnd no record for SIRHAN SIRHAN. She advised it 
is the policy of ttie company to retain employment applicatoons 
for a period of 30 days and then the forms are destroyed. 
Mrs. NAGER advised that the Employment Application Files at 
the Pasadena store, I. Magnin Company, 475 South Lake, Pasadena, 
CCaifornaa, and the I. Magnin and Company stores in San Francisco, 
Ccaifornaa, were also caused to be searched with negative results.

2.

On 6/17/68 at Los Angeles, difornaa .Fie #Los Angeles 56x156.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date --------6/17/63----------- --

Mrs. MARY WIDE, Apartment 14, 2005 North 
Talmadge Streep Los Angeles, California, who is a 
housewife, stated that she is not personally acquainted 
with SIIHAN BISSIARA SIIHAN but that her husband, MUFIO 
RAFIDI, has met him.

_ ShestaeELJhat he husband is also acquainted 
with ADEL BIISHAJA SIRHAN, who is a brother of SIJHAN 
BISIAIA. SIRHAN, and recalled that she has had this latter 
individual pointed out to her by her husband. She stated 
that this occurred at The Fez, 1503 North Vermont Avenue, 
Los Angeles, Cclifornil, where he entertains as a muuicim.

. . . . She stated that she has no knowledge of any
activity of SIJHAN BISJARA SIRHAN that would be of assistance 
in the investigation of the shooting of Senator ROBERT F. 
KENNEDY, .which includes poetical background or associates 
of this individual or any member of his family.

On 6/14/63 at Los Angei.es, Cclifiroil File. # Los Angeles 56-156

by____SA WALTER L. HEYER/eb_____________________Date dictated_____ 6/17/63_____
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1 6/17/63
Date ------------------„----------

MUFIO RAFCDI, Apartment 14, 2005 North Talmadge 
Street, Los Angeles, California, advised that he was born 
November 24, 1934, at Rammlah, Jordan. He stated that he 
is currently employed at the R. D. Sovetts Company, 2744 East 
Eleventh Street, Los Angeles, CcHfornia.

RA?IDI advised that he has met SUHAN BISIARA 
SIRHAN twice. He stated that he met SUHAN initially in 
tie year 1958 at an annual Arabic comunnty picnic that was 
held at an unknown location in Los Angeles, Cgaifornia. 
He stated that it is the policy of the partcePantss at this 
annual picnic to intooduce themselves, and he recalls that 
the mother of SUDAN inrodduced herself and her sons at this 
affair. He stated that SUHAN was lpproxi.uaaely fonreeen 
years of age at this time. He stated that he particularyy 
recalls this faMly inasmuch as one of the members of the 
family, ADEL SIRHAN, entertanndd at the picnic by playing 
a guitar.

He recalled that later he had noted that ADEL 
SUHAN was an entertainer at The Fez, 1503 North Vermont 
Avenue, Los Angeles, Caaifornia, which i.s an Arabic 
restaurant. He stated that prior to gettnng married, he 
spent frequent evenings at The Fez and developed a liuiee0 
acquainannce with ADEL SIRHAN.

He stated that he next saw SUHAN BISKRA SUHAN 
at the annual Arabic picnic that was held in 1966 at a park 
located in the vicinity, of Budlong Avenue and 153rd Street 
in Gardena, Ccaifornia.

He stated that on neither of these occasions did 
he carry on a conversation with SIRHAN.

He stated that he has not been to The Fez for 
approximately two years and does not know if ADEL SUHAN 
i.s currently employed at that restaurant.

6/15/63 at Los Angeles, ^Caifomia Fie # ..Los ^Angeles 56-^156 
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RAFIDI stated that he has never heard any member 
of SIRHAN's family express any political opinion, either 
concerning title United States or their home land of Jordan.

RAFIDI stated that he came to title United States 
foom RanaLah Jordan, in 1952? and while residing in Jordan did not know the SIMW family nor has he any knowledge of 
the background of that family in Jordan. He stated tihat he 
has heard from a source, which he cannot presently identify, 
tihat one of the members of tihe SIJHAN family had acted as an 
Intelliencee agent or spy for Israel but tihat he is unable 
to identiify which member of the farmly it was. He stated 
tihat he does not know any of the associates of SIRHAN BISHA 
SIRHAN or- his brother, ADEL SIRHAN, anil repeatedthat he 
has no knowledge relative to tihe poetical activity of any 
member of tihe SEHANT faMly either i.n tihe United States or ' 
i.n Jordan.
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1 Date -------6/21/68______ :___

FAZ'L (NMN) DAYAT*KANN, resdennce address 1450 
C^saCkS place, Glendora,, California, telephone number 
963-3668, was interviewed at his place of employment, 
£he.Boroughs Cooperation, 460 Sierra Madre Villa, Pasadena, 
Caaiforma, where he is employed as a Syttems Analyst. He 
was advised of the identity of the interveeeing Agent and 
then furnshhed the follewirg voluntary information:

INHYHT’KHAN stated he first met an individual known 
to him as SIRI-AN S3RHHN in the Fall of 1966 at a private 
residence rented by OMAR RAMZI, which is located at 2345 
Lilydale Street, Los Angeles, Ccaiflriia. He was shown a 
photograph of SIRHAN SIR^N dated June 5, 1968, and he stated 
this individual resembled the individual he knew as SRHAN. 
He further advised that the only other individual he can recall 
being at the resddnnce of RAMZI was an individual kinown tn 
him as FAIZULLAH KHAN. He advised that a seill group of 
students met several times at the above resddence and discussed 
general topics and al.so various poHtical situatonns in the 
USt-d^tls ®nd.J"dan'. Is*11!, etc. In this regard, he i-nR?^1* thlt SHlIttH and others in this group were supporters of th1 Bath Party, a mid-East pontical party that is composed of memmers thit support any government that is pro-Joddan, 
Syrian, etc., in philosophy and ideology.

He advised that FAIZULLAH KHAN, resddnnce address 
unknown, was a native of Afghanistan; a graduate student 
maoring in poCitical science when he met him in the Fall of 
1966. He further advised that it was his understanding that 
KHAN was the President of the Student Association at Cclifornia 
State College at Los Angeles and it was his further understand^ 
that KHAN’s brother is the Prime Minister of Afghanistan.

On------6/20/68—at Pasadena, California---------Fid # -Lee-Angdl-es 56-156
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INAYAT'HHAN advised that his impression of SIRHAN 
was that he was a very impressionable individual. In this 
regard, hie related how during one group discussion at the 
previously mentioned resddence, the topic of conversation 
centered around various commmttees of the United States Senate 
and the United States House of Represennatives and the key 
positoons certain members had in infleencnng policies, 
appropriatonns in such areas as foreign aid, etc. He stated 
that SIRHAN became quite agitated durirg this discussion and 
indicated how unfair and undemoccatic the committee system 
of our form of government is and can be if the wrong people 
control the power.

He advised that SIRHAN and other’s were pro-Jordanian, 
Syrian, in phioosophy but they also do not beieeve the rulers 
in their native lands were fightnng with enough dntnroiiatCon 
to regain their rightful land from the Israeli people.

He advised that on numerous occasions, SIRHAN and 
the others in this group went to a beer tavern known as 
Galanos,546g’ East Valley Boulevard, Los Angeles, Caaifernia.

INAYAT’KHAN further advised in late 1966 or early 
1967, the Arab Students Association held a bazaar at an 
Armenian Church in the City of Los Angee.es, the exact locatoon 
not recalled, and approximately 200 students, girl fmnnds, etc., 
atnendnd.

INAYAT'KHAN concluded by statnng he did not know 
SIRHAN SIRHAN very wem but he would describe him as a young 
immature individual that was very impressionable.
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FAIZILLAH KHAN, residence address 944 East Stocker', 
Glendale, California, was advised of the identity of the 
interviewing Agent and then fUrtnsshed the following voluntary 
information:

KHAN advised he received his Bachelor of Arts degree, 
majoring in poHticil science from the University of California 
at Los Angeles, in February, 1966. He advised he is not an 
officer nor has he ever been a member of the Arab Students 
Associatoon. He advised he knew very little about this ^gan- 
izatloi but knows that a number of Arab, Syrian students are 
iffiilatad with this organ!zatonn but it has a very loose 
memibrship. In this regard, he stated he was unable to 
furnish an address or location for this associatoon. KHAN 
further advised that he is a native of Afghanistan and was 
born at Kabul. He advised that his brother’s father-in-aw 
was formerly the Prime Minister of Afghanistan.

KHAN was shown a picture of SIRHAN SItHAN taken by 
the Los Angeles Police Department on June 5, 1968, and he 
stated this picture vaguely resembled the individual he knew 
as SIRIAN. KHAN advised he met and talked with an individual 
known to him as SItHAN SIRHAN in the late FaH of 1966 and 
early Spring of 1967 at a residence rented by OMAR RAMZI, 
2345 Lilydale Street, Los Angeles, California. He further 
advi^^e i^ SIRHAN a? several pHtical fusions teld at Ccaiflriia State College, Los Angeles, when professors 
from California State College and other’s would lecture to 
tial■ groups of students about various pooitical issues.

KHAN advised he deleaved that OMAR RAMZI was an 
officer in the Arab Students Associaton but he could not 
state this for a fact. He advised the only other indivdduils 
he knew was an individual by the name of SAMON (LNU) and 
FAZ’L INAYAT’KHAN.

KHAN stated he knew SUHAN SIRHAN o^ly as a fillow 
student although it was his understandngg SIRHAN was a student at Pasadena City College and he concluded by stating he did n^t 
get to know him well.

On 6/17/68 it Glendale, California Fie # Los Angeles 56-156
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date 6/17/68

ROBERT GARNETT, 124-211 Rush Street, El Monte, California, 
advised that he is a student at Solar Electronics, Monrovia, 
California, and a television reparrman employed by P. J. MILLER, 

• 10 North. First Avenue Arcadia, Californil. He stated his home 
telephone Number was 4-44-6607 and his business teepphone Number 
was 447—1781.

GARNETT said that he has met SIIHAN SIRHAN on approximately 
five or six occasions. Hi said that he knew ADEL SIRHAN and 
SAIDELLAH SIRRAN and had built an lmrlifier for ADEL so that this 
lmrlified could be used by ADEL for one of his muiScal :Lnsdirments. 
GARNETT stated that he did not know the exact address where he 
deliveeed the amlifier but that it was in Pasadena and it was 
the home cf ADEL SIRHAN, and that SIIHAN SIRHAN resided with ADEL.

GARNETT stated that on one occasiLon he took his wife, 
CONNIE GARNETT, and their two children, SHERILL and ROBERT, to 
this dlsieence and that SIIHAN SIIHAN was there. His wife and 
children and SIRHAN watched the Haremm Globetrotters basketball 
team on television and SIRHAN had taken the children to the kicchen 
to get them some id cream. GARNETT stated that he looked upon 
SIIHAN SIIHAN as a very sincere and quiet individual, that he never 
saw him with anyone ithld tian his brother, ADEL,, and knew him to 
be an em^e Of a -beam store, address unsown, in Pasadena, 
Callfidnla. GARNETT said that the only tme he heard ADEL speak 
of his bdothed, ADEL made the comment that "SIRAN is tight with 
his money.11 SIRHAN was also consideded to be vldy close to his 
mothed.

GARNETT, who stated he knew ADEL SIIHAN for about one 
year, and "SAID" about two years, related that he knew them because 
he had met them thoough an individual named BOB RITCHEY-, a driver 
for his mmoher's company, RX Express Company, 298 Henrietta Street, 
Pasadena, Califirnia..

GARNETT descrbbed SIRHAN SIIHAN as foioows:

Sex MlIi '
Height 5' 7"

O6/14/68 at Arcadia, Cclifodril File # Los Angeles 56-156
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Weight
Build
Hair
Eyes
Complexion
CCaaraCeeistics

125 - 130 pounds
Slender
Dark, curly
Dark
Dark
Prominent nose, neat
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1 Datie 6/17/68________

CONNIE GARNETT, 12421 Rush Street, El Monte, Cdifornia, 
telephone Number 447-1781, advised that she is the wife of ROBERT 
GARNETT? and resides with her husband and two children, SHERILL, 
age 4. and ROBERT?, age 3, in El Monte, Cdifornia.

CONNIE GARNETT stated that she met SIRHAN SIRHAN on 
only one occasion approximately two or three months ago at the 
resiennce of ADEL SIRHAN and SIRHAN SIRHAN, Howard Street, Pasadena, 
Cdifornia. She also said that she knew SAIDELLAH SIIHAN, brother 
of SIRHAN SIRHAN, and she believed that ’’SAID", as he is nickaamed, 
was once a driver for her mothee-in-law's company, RX Express? 298 
Hennietta Street, Pasadena? California.

CONNIE GARNET?T related that the one tme she met SIRHAN 
SIRHAN, she considered him to be a perfect genteeman. She, her 
husband, ROBERT, and her two children had gone to the Howard Street 
address to deliver an anplifier which her husband had built for 
ADEL SIRHAN? brother of SIRHAN SIRHAN. She, SIRHAN SIRHAN, and 
the children watched the Harlem Globberotters basketball team on 
television and then SIRHAN took the children to the kicchen to get 
them both some ice cream. CONNIE GARNETT? considered him a very 
quiet and polite person. She stated that they stayed approximately 
one hour to two hour’s and then left. She did not have any extensVee 
conversation with SIRHAN SIRHAN as they were viewing the basketball 
game. She knew of no associates of SIRHAN.

CONNIE GARNETT1 descrbbed SIRHAN SIRHAN as foioows:

Sex
Height
Weight
Biild
Hair
Commlexion
Chhlaaeeeistics

Mile
5' 5" - 5' 6"
125 pounds 
Slender 
Curly?, dark
Dark
Very neat dresser
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date 6/24^

DONALD LLOYD RICE, 1929 12th Street, Apartment A, 
Santa Monica, California, teeephone 395-5380, was interviewed 
at his place of employment, Technology Service Corporation, 
Suite 201, 1255 Lincoln Boulevard, Santa Monica, where he 
has been employed on a part-time basis since March 1, 1968.

RICE, who furnsshed his date of birth as Nnvimblir 22, 
1939, stated that he became acquainted with SUHAN BISJARA 
SUHAN during the summer session of 1966 at Pasadena City 
College. RICE said he^ himself, at that tmie resided at 1880 
East Villa, Pasadena, Caaifornia, and that he beieeves SUHAN 
irved in the vicinity of Washington Street; however, he did 
not know the speeific risddence address, having risked the 
risddence on only one occasion.

RICE stated that SUHAN was of assistance to him 
in Ms study of the Arabic language and that they had only 
a slight social associat^n other than contacts at school. 
RIC!E said he consideeed SIRHAN to be a serious, inteliieent, 
"student type” person, that he did not have any knowledge 
concerning his pooitical interests, background or 
associates. RICE said that he met SIJHAN orginally through 
one JOHN STRA.THMAN® and that he could suggest no other 
associates or acquaintances of SUHAN. RICE commented 
that his last contact with SUHAN was in August or September 
1966, that he has no current knowledge concerning him, his 
scCirities or associates. He further stated that foom 
imieed knowledge of SUHAN, he would have no basis to 
pass judgement or frm opinion, which might bear in his 
being a suspect in the KENNEDY assault. RICE said that he 
could suggest no morivstron or reason and that he would have 
no knowledge of any type of conspiracy which SUHAN might 
have been a part of.

RICE advised that prior to entering Pasadena 
City College i.n 1966, he had been discharged foom the 
U.S. Army, where he served foom 1964- to 1966, Army 
Serial Number 55766560.

On 6/20/68 at Santa Monica, Cdifor-nia Fi^ # Los Angeles 56-156 
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Date 6/14/68________

Mrs. HELEN GARBEN, Assistant Librarian, Santa 
CataHna Branch, Pasadena Public Library, 999 East Washington 
Boulevard, advised that she has known SIBHAN SIRHAN as a 
patron of this library since about 1963. She noted that in 
1963, he was attending Pasadena City College and would stop 
by after classes to study. She also noted that after a 
period of tme, he became interested in reading the various 
newspapers and periodicals kept at the ibbrary. SRHAN 
impressed her as a very quiet, courteous young man who 
was trying to learn something throigh reading. Occcasonnaiy, 
he would check out a book but on most occasions, he would 
read about current events in the periodicals. She did not 
know what newspapers or periodicals or books he did read. 
She knew absolutely nothing objec-ionrable about SIRHAN. She 
pointed out that she never saw SOHAN outside of the Ibbrary. 
She also stated that SIRHAN also had one or two brothers 
who would come into the Ibbrary, but she did not become 
acquainted with them and did not know their names. She 
could not recall anything speeific that he might have said 
to her except he once told her that he came from Jordan. 
Mrs. GARBEN stated that she was horrifeed when she heard 
SRHAN SIRHIAN was accused of assassinate Senator ROBERT F. 
KENNEDY. She said that this was hard to beieeve because he 
impressed her as being such a nice young man. She also 
recalled that possibly two years ago she in Educed SIRHIAN 
SIR1HAN to a Jordanian Ibbraraan who was in this country 
studying our methods of operating a Ibbrary. She stated 
that she did not recall the name of this Individual. SIRHIAN 
SIRHAN and ths person talked only briefly, and she never 
saw ' them together again. She stated that she could not 
recall evear seeing SOHAN talknng to any other patrons.

Mrs. GARBEN furnsshed the flllwwing ieems:

Pasadena Pubic Library Card 
No. C13359 in the name of 
SIRHAN B. SURHAN, 696 East 
Howard Street, Pasadena, 
Califlriia,• reference -

■ FRANCICOCT TAPIA, 691 East------------------------------- 
Howard Street

On 6/13/6-8 at Pasadena, Caaifornaa FiiL08 Angeles 56-156 
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A slip of paper reflecting a 
$2.56 fine in the name of 
SMAN SIRHAN, due date 
April 28, return date May 16, 
1964, for the folOowing books: 
C30375 - "Short History of the Near East" 

. „by HARRY ELLIS; , .
S30376 - "Heritage of the Desert" 

by SYDNEY N. FISHER;
C30377 - "The Middle East" .
C30378 - "History of Balkan Peninsula"

Remarks on backside "Accident 
not working - 
insurance 
a few months ago.11

In additoon, Mrs. GARBEN advised that SIRHAN SIRHAN's 
sister, AIDA SIRHAN, has a Pasadena Public Library card 
with the foioownng informatoon thereon:

Address 696 East Howard
Pasadena, Ccaifornaa

Reference FRANCISCO TAPIA
691 East Howard Street 
Pasadena, Ccaifornaa

She also pointed out that his brother, MUNIR SIRHiAN, 
has a Ibbrary card with the Pasadena Pubbic Library with the 
foioownng informatonn thereon:

Address 1647 North Lake
Pasadena, Ccaifornaa

Reference FRANCIS LE CLAIR
1645 North Lake Avenue 
Pasadena, Ccaifornia.

Mrs. GARBEN stated that at this thie she could not 
recall any other informa.toon concerning SIRHAN SIRHAN. However, 
she pointed out that JOSEPHINE SUNNINGGHM, who is also an 
assistant Ibbrarann at thbs locatoon, also knew SIRHiAN SIRHiAN..
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1 Date ----------6/1W---------------

JOSEPHINE CUNNINGHAM, Assistant Librarian, 
Santa Catalina Branch, Pasadena Public Library, 999 East 
Washington Boulevard, advised that she became acquainted 
with. SIMAN SUHAN whhle hie was attending Pasadena 
City College. She stated that she believed this was in 
1963. SIIHAN impressed her as a very nice, courteous young 
man and she knew absolutely nothing derogatoy concerning 
hi.s character. She noted that she knew none of his associates.

She advised that at.fir’t SIIHAN SIRHAN came in 
to study his homework, but latter he became interested in 
the newspaper’s and periodicals and spent a great deal of time 
reading them. Also, on occasion, he would check out a book 
foom tibie library. She could not recaai what kind of books, 
newspaper’s or periodicals SIIHAN SIIHAN read. She recalled 
that several months ago he came to the library and inroimed 
her that he had been injured while training a horse. SIIHAN 
SIRHAN never discussed with her any of his poiiticil ideas, 
nor did he ever mention to her anything concerniig Senator 
ROBERT F. KENNEDY,, the Israeli - Arab June 1967 War, or any 
other current events. She stated that she was at a loss 
to explain why he reportedly assassiraeed Senator KENNEDY. 
She could furnish no other pertinent information concerning 
this mater.

On 6/13/6)8 a Pasadena, California----------File # Los Angeles 56-156—
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FEDERAL BUREAU .OF INVESTIGATION

1
Date____ 6/2268_______

Father PAUL ROMLEY, pastor at St. Nicholas Orthodox 
Cathedral, 2-00 West -rd Street, Los Angeles, California, 
advised as follows:

He is familiar with SUSAN SIRIAN and the other 
members of his family, but he knows very little about them. 
The only con ■tact he had with the SIRHAN family was when he 
gave services for the SIRHAN girl that died. She died on 
March 20, 1965, and her funeral was on March 2-, 1965. She 
was 29 when she died. After the funeral services, she was 
buried at Forest Lawn Cemmetary, Glendale, Ccaifornia. Her 
name on the death certifiaaee was liseed as AIDA SIJHAN MENNELL. 
The girl had been secretly married to a man named MENNELL, 
possibly foom Palm Springs, Ccliflrnia, and her family did not 
know this until he showed up at the funeral.

He has not seen SI MAN SIRHAN since the day of that 
funeral. In the short tmne that he knew the boy, he never 
heard him express strong f nUngs against Israel. Ever since 
the Arab - Israeli war of 1967, St. Nicholas and other churches 
in Los Angeles have been active in obtaining food and clothing 
and sending them to the refugees. At no tmne did SIRIAN get 
involved in this acciivity.

Father ROMLEY had no other informatoon about the 
SIRHAN family.

On
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INVESTIGATION CONCERNING WOMAN 
IN WELT'S DRESS WITH BLACK POLKA DOT'S

It was previously reported that during an interview 
of SANDRA SERRANO by News Comentaaor SANDOR VANOCUR at the 
Ambassador Hooel, Los Angeles, at approximately 1:30 a.m., 
June 5, 1968, foiowrng the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY, 
she clammed that immeeiately after the shooting a woman in a 
white dress with black polka dots ran from the Ambassador HoOel. 
SERRANO clamed that this woman said, "We’ve shot him — We’ve 
shot him."
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 . ~ Date 6/25/68

- . Captain HUGH .BROWN, Los Angel.es Police Department (IAPD),
on June 25, 19o8, furnsshed a transcript of a recorded interveee 
of , SANDRA SERRANO, 2212 North Marengo, Altadena, Caaifornia, 
which took pl.ace on Junie 20, 1908, and was conducted by Sergeants 
ENRIQUE HERNANDEZ and THOMAS STRONG, JR., LAPD.

On 0/25/58 at Los Angeles, Caaifornaa Fi1p #Los Angeles 56—156

by SA E^.B- DOHERTY/so________________ Dale dictated 0/25/'08 -
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TRANSCRIPT? OF TAPE RECORDED INTERVEWjOF SWRAOERRANO
' SgllN^MMLO^JlMA- zjCOf___  . .
TAKEN INI ROOM POLY B, PARKER CENTER ' . ■
THURSDAY, JUNE 20, 1968, 10:15 PM
QUESTIONED BY: SGT. ENRIQUE HERNANDEZ #7101, S.U.S. UNT

■ TRANSCRIBED BY: STELLA C. ROTH, INTERNAL AFFAIRS DOTSON 
ASSISTED BY: SGT. ENRIQUE HERNANDE

SGT. THOMAS STRONG, JR. #5972,- S.U.S. UNIT

’ SGT. HERNANDEL: I wank to. get into some of the 
preliminary stuff. Now, my name, as .you know, is Sgt. Hank 

Hernandez^ Were in Room B on the fourth floor of the '

Police Adinnitration Buildings, and fa talking to Miss 

Sandra Serrano* The time is 10:2.5 pm. The date is Junie '

20th, 1968. And now, Sandra, I’m going to ask you some. •

questions just so we can get the true facts on the previous 
statements that you made before. You know that you shoadn'-j 
be afraid, and I hope you're not. The whole thing ehat we 

are trying- to. resolve here its what actuary happened, at the 

Ambassador Hotel on June the 4th, the evening that Senator' 
Kennedy was assassinated; and I well understand, as you have 

explained to me, that this thing was magnified out °f 
proportion with people that you said messed you around up 

there So if y©u wl! tell me-the truth about what happened, 

and I could ask you questions—
A . Uh hub. ■ ' J ' .
Q —and you can answer:me. Butt I would rathe

start with you telling me the truth, just the truth,.just 

twhat happened that night. Now, you went to the Ambassador

-564
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Hotel with

A

Q

A

Q

A

some other people; is that

Right, .. ■

Wo did you go-with? F

Greg Abbott* 

wm you speak up? 

Greg Abbot, Irene Chaves,

Michael CJhutchak (phone!*).

at the hotel, did you

Q Okay.

A Patchet. / .

Q' Pandhett? • - ’

A Patchett.

Q Okay, now when you arrived

right?

George Frederick^ and

all split and go to separate locations?

A .Yes*

Q

ballroom^
A

thing to

A ,

Q

A

A

You did. Did you eventually wind up, in the main

Uh huh
—©1 the hotel* And I understand you

drink there?
Yes
Wat did you drink, Sandra? .

A screwdrivers
A screwdriver* , Just on® screwdriver?

Yeah* • ' > - \

And sometime durng the course of the

had some-

evening

you said about-11:30. you went out to the etaiway? .
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A Uh huh, outside. ,

Q Outside. And you sat diown on that stoiway? .
A Yeah, I think I did. ■ •

■ . Q Okay, now, we have statements here that obviously
are incorrect that people took possibly because you thought 
you were being misquoted, for whatever reasons, but . I 'chink 

' we haive to rectify these statements. Number 1-- •

A Wil— ' ' ’ •

Q Pardon me? . . ’ . .

A Both mtmnents were given but they were given
after people messed me up. ■ . '' , ' • ■

. Q How was that? .

A Wei, stupid people, WU, I dot’b know how io

say Ut. The--.just in all the oornmtion ana everyashgs 
M»—X was-osmosed to know mow.than I low. That is oba 

10 amounted to, I was supposed! to know more than I knew.

Q I understand. ®ei, to make 10 simple, now, first'; 

of all, ». Ambrose, I think, is a person that you had 

described previously as having taitod, with you?

A . Uh huh. . •
Q And do you remember what you told Mr. Ambrose?

A Yes. I told him that I heard the people say, 
’We shot him,’*.©* ’‘they shot him18 or something. And I 
remember telling him that I had seen .•these people on the— 

■ on the staiwray. . • ' .

Q .Uh huh. . '• • ■ ; : .

566 . —



•I

1

• 2

3

4

5

6 '

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

A •

Q

A

4

And is that was important os? no 

- Uh huh. . ’ ■
-you. know, do you suppose that it had anything

something about that there was some people out there that

nobody knew about it, and it seemed obvious, weird to 
that nobody knew about it when I went in. . .

me

Q

people

A

think,

Did you describe this person as being—one 
being a female in a white dress? ,

Right. ' : ■

You told hm this and then sometime later,

of the

I

you heard the m—ome kid mention something about

a white dress and polka dots
A

A

A

Q

A’

Q 

tonight?.

Bight?, .

-is that right? .

Wit. ' . ■ , ■

. Was this where you got the idea or where some— •
I dont know, ; ' ■ '

—oomebody misquoted you?

I don’t know, I guess. Uhm, I don't knew.

. Okay, now earlier, also, you said—or previous to 

somebody had quoted you as saying that you had seen

this same woman, who you saw with the white dress? that then 
was described as a w&Lte dress, with black polka dots mid 

which, in fact, was. only a white dress that you saw? .

A Uh huh, ■ ■
• .Right. Is that right? .
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